

终身教育研究

2018年第5期总第141期

本刊特稿

- 高等继续教育内涵式发展的时代意蕴与实现路径 何爱霞 3

专题研究

□ 学习理论

- 培训迁移实证研究述评 丽萨·博克,霍利·哈特金斯 9
- 作为元理论的质变学习:定义、准则及类型学 查德·霍根 24

□ 民国社会教育

- 民国社会教育家群体的社会结构分析
——以中国社会教育社为考察中心 周慧梅,程瀚苇 32

□ 开放大学建设

- 共同体视域下兼职教师的教学责任及其实现 章 玳,吴韶华 42

□ 农村教育

- 乡村振兴背景下乡村社区教育的价值再认及其实现理路 杨 智,潘 军 49
- 影响农村留守儿童学习能力发展的学校因素研究
——基于结构方程模型的实证分析 赵可云,赵雪梅,黄雪娇,梁海青 56

理论探讨

- 现代社区教育治理体系的内涵探索 邵晓枫 63
- 近十年国际成人教育研究进展
——基于WOS与CiteSpace的知识图谱分析 周 尧 71

期刊基本参数:CN32-1868/G4 * 1990 * b * A4 * 80 * zh * P * 7.00 * 2400 * 9 * 2018-10

LIFELONG EDUCATION RESEARCH

Vol.29 No.5 (Sum No.141) Oct.2018

Administrated by Department of Education Jiangsu Province

Sponsored by Jiangsu Open University

Edited & Published by The Editorial Department Lifelong Education Research

Chief Editor Wu Guanglin

Printed by Nanjing Industry University Printing Service Co.Ltd

Distributed by The Editorial Department Lifelong Education Research

ADD 399 Jiangdong Beilu,Nanjing 210036,China

www.lifelongedu.org

- The Era Implication and Implementation Path of Connotative Development of Higher Continuing
Education He Aixia(3)
- Analysis of the Social Structure of Educationist-group in the Republic of China——A Case Study of
Chinese Social Education Association Zhou Huimei, Chen Haiwei(32)
- Part-time Teachers' Teaching Responsibility and Its Realization from the Community Perspective
..... Zhang Dai, Wu Shaohua(42)
- Value Recognition and Implementation Path of Rural Community Education under the Background of
Rural Revitalization Yang Zhi, Pan Jun(49)
- On School Factors Influencing the Development of Learning Ability of Left-behind Children in Rural
Areas Zhao Keyun,Zhao Xuemei, Huang Xuejiao, Liang Haiqing(56)
- On the Connotation of Modern Community Education Governance System Shao Xiaofeng(63)
- Progress in International Adult Education Research in Recent Ten Years Zhou Yao(71)